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Protokół nr XLIX/1/10 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 29 marca 2010r. 

w sali narad Urzędu Gminy 

 

 XLIX sesja Rady Gminy Grodzisko Dolne rozpoczęła się o godz. 9.00. 

Otwarcia sesji dokonał i obrady poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański.  

Na wstępie przywitał Radnych Rady Gminy i Zaproszonych Gości.  

Przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji uczestniczy 15-tu  Radnych Rady Gminy (zgodnie 

z załączoną listą obecności), co stanowi quorum, które pozwala Radzie Gminy podejmować 

prawomocne uchwały. 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu z poprzedniej sesji i jednogłośnie zdecydowali        

o jego przyjęciu (15 głosów „za”). 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. W sprawie porządku obrad głos zabrali: 

Wójta Gminy Jacek Chmura zgłosił wnioski dotyczące wprowadzenia zmiany w punkcie 3 

porządku obrad:  

1) w miejsce podpunktu: 

„3) w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt na obszarze Gminy Grodzisko Dolne” 

zaproponował wprowadzenie podpunktu 3 o treści:  

„3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na remont drogi 

powiatowej”. 

W uzasadnieniu wniosku podał, że uchwała w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt na 

obszarze Gminy Grodzisko Dolne na dzisiejszej sesji nie może być podjęta, ponieważ musi 

posiadać wymagane przepisami prawa opinie. 

2) w sprawie wprowadzenia dodatkowego punktu w punkcie 3 porządku obrad o treści: „3.5 

Podjęcie uchwał  w sprawie rozpatrzenia 2-ch skarg na działalność Wójta Gminy.” 

Nie zgłoszono innych wniosków. 

Wszyscy radni (15) głosowali za przyjęciem wniosku Wójta Gminy dot. zmiany w punkcie 3.3  

porządku obrad. 
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W związku z powyższym po otwarciu sesji, stwierdzeniu quorum, przyjęciu protokołu z 

poprzedniej sesji Rady Gminy oraz przegłosowaniu wnioskowanych zmian do porządku 

obrad, porządek obrad obejmował: 

2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 

2) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki, 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na remont drogi 

powiatowej, 

4) w sprawie zbycia  nieruchomości na terenie gminy, 

5) w sprawie rozpatrzenia 2-ch skarg na działalność Wójta Gminy. 

4. Przedstawienie sprawozdań z pracy komisji stałych Rady Gminy za rok 2009r. 

5. Interpelacje  i zapytania. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Gminy. 

Realizacja porządku obrad: 

Ad. 2 Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Jacek Chmura zdał relacje ze swojej pracy w okresie od 26.02.2010r. do 

28.03.2010r. 

Ad. 3.1 Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący. 

Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu Wójta Gminy - przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący i dokonała jej omówienia.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański poinformował, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy w dniu 25.03.10r. i 

uzyskał pozytywna opinię. 

Wójt Gminy omówił poszczególne pozycje proponowanych zmian w budżecie gminy. 

Powiedział m.in. że 300 tys. zł ze środków tegorocznego budżetu będzie przeznaczone na 

dofinansowanie remontu drogi powiatowej „Na Podlesie”. 
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W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 

Radny Stanisław Ryfa zapytał: Na co będą przeznaczone środki w wys. 10 tys. zł? Czy na 

wyłapywanie bezdomnych psów, czy też na utrzymanie bezdomnych psów w schroniskach? 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że środki te będą przeznaczone na wyłapywanie bezdomnych 

psów. 

Wójt Gminy poinformował, ze koszt wyłapania jednego psa wynosi ok. 1200 zł. Jeżeli uda się 

ustalić właściciela psa, to on będzie obciążany kosztami. Niestety wiele psów jest 

bezdomnych. Chcemy uregulować te sprawy formalnie tzn. doprowadzić do podjęcia 

stosownych uchwał. 

Pani Wnęk opiekująca się bezdomnymi psami doświadczyła różnej pomocy od sąsiadów, 

radnego Rady Gminy, strażaków z miejscowej jednostki OSP, Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej i innych. Nie można więc powiedzieć, że Gmina się wyręcza Panią Wnęk w 

temacie opieki nad zwierzętami bezdomnymi. 

Nie było więcej zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad 

projektem omawianej uchwały. 

Uchwała nr XLIX/307/10 w sprawie  dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący /w 

wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 3.3 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu 

na remont drogi powiatowej. 

Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu Wójta Gminy - przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na remont drogi powiatowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański poinformował, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy w dniu 25.03.10r. i 

uzyskał pozytywna opinię. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIX/308/10 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu 

na remont drogi powiatowej /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami 

„za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3.2 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 
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Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała – w imieniu Wójta Gminy- przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki. Zaznaczył, że komisje stałe Rady Gminy jednogłośnie opowiedziały się za 

wyodrębnieniem z budżetu gminy środków finansowych do dyspozycji sołectw. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIX/309/10 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-

ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3.4 Podjęcie uchwał w sprawie zbycia  nieruchomości na terenie gminy. 

Zastępca Wójta Gminy Arkadiusz Telka przedstawił projekty uchwał w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie  nieruchomości na terenie gminy: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Grodzisku 

Dolnym (nr 4606/3). 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIX/310/10 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w Grodzisku Dolnym /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  

głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

  2) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych w 

Grodzisku Górnym,  

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIX/311/10 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

położonych w Grodzisku Górnym /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  

głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Grodzisku 

Dolnym (3291/1)  

Uchwała nr XLIX/312/10 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w Grodzisku Dolnym /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  

głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3.5 Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść skargi złożonej przez Panią Annę 

Cyndecką zam. Gorzów Wielkopolski na działalność Wójta Gminy Grodzisko Dolne. 
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Zastępca  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Zbigniew Rydzik  odczytał projekt uchwały 

przygotowany przez Komisję Rewizyjną w sprawie rozpatrzenia skargi (złożonej przez Panią 

Annę Cyndecką) na działalność Wójta Gminy Grodzisko Dolne, wraz z uzasadnieniem.  

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

Wójt Gminy Jacek Chmura powiedział, ze w tej sprawie brakło dobrej woli wszystkich stron, 

żeby usiąść przy jednym stole i dokonać ustaleń, jak najlepiej rozwiązać ten problem. Te 

zwierzęta mogły być leczone na terenie gminy i można było poprawić ich byt bez całego 

zamieszania medialnego. Wszystkie strony powinny wyciągnąć z tej sprawy wnioski, najlepiej 

pozytywne.  

Radny Dariusz Kopyt: „Powinno się rozpocząć działania przeciwko Pani Prezes Fundacji 

„Emir”, która szkaluje Wójta Gminy, pracowników Urzędu Gminy i określa Laszczyny jako 

miejsce przeklęte. 

Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała przekazał informację o powiadomieniu Rzecznika Praw 

Obywatelskich o krzywdzie wyrządzonej Pani Wnęk przez Panią Prezes. Również poszło 

zgłoszenie do Fundacji Helsinskiej w tej sprawie. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIX/313/10 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy  

Grodzisko Dolne /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść skargi złożonej przez Panią Krystynę Sroczyńską 

Prezesa Zarządu Fundacji „EMIR”  na działalność Wójta Gminy Grodzisko Dolne. 

Zastępca  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Zbigniew Rydzik  odczytał projekt uchwały 

przygotowany przez Komisję Rewizyjną w sprawie rozpatrzenia skargi (złożonej przez Panią 

Krystynę Sroczyńską Prezesa Zarządu Fundacji „EMIR”) na działalność Wójta Gminy 

Grodzisko Dolne, wraz z uzasadnieniem.  

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

Radny Feliks Joniec: „Żeby zamknąć sprawę „pod psem” trzeba się zastanowić skąd się te psy 

biorą. To nie są psy rolników, raczej wczasowicze przyjeżdżający nad zbiornik „Czyste” 

przywożą te psy samochodami i je porzucają. 

W Niemczech psy mają czipy i łatwo ustalić właściciela. Czy u nas nie można by ustawowo 

wprowadzić takiego obowiązku.  

Radny Kopyt Dariusz: Czy jest jakiś organ sprawujący nadzór nad takimi fundacjami? 
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Odpowiedź Sekretarza Gminy Grzegorza Potaczały: Niestety fundacje nie mają organu 

nadzorczego. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIX/314/10 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy  

Grodzisko Dolne /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami „za”              

i stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy gdański podziękował Wójtowi Gminy, Sekretarzowi Gminy 

i Kierownikowi GOPS za opiekę nad Panią Wnęk i jej rodzeństwem. Podjęte uchwały 

potwierdzają, że Rada Gminy nie dopatrzyła się niedociągnięć w sprawowaniu opieki nad 

zwierzętami. 

Ad. 4 Komisje stałe Rady Gminy przedstawiły sprawozdania ze swojej działalności za rok 

2009: 

1) Sprawozdanie z pracy Komisji Spraw Społecznych przedstawił Przewodniczący Komisji 

Feliks Szklanny – Radni jednogłośnie (15 głosów „za”) opowiedzieli się za przyjęciem 

sprawozdania, 

2) Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji 

Józef Mścisz  – Radni jednogłośnie (15 głosów „za”) opowiedzieli się za przyjęciem 

sprawozdania, 

3) Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji Stanisław 

Kubis  – Radni jednogłośnie (15 głosów „za”) opowiedzieli się za przyjęciem sprawozdania, 

Ad. 5 Interpelacje  i zapytania. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 6 Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Jacek Chmura przedstawił podanie Spółki „Elektrownie Wiatrowe Leżajsk”      

Sp.z o.o. Pl. Trzech Krzyży 18 Warszawa dotyczące uchwalenia planu zagospodarowania 

przestrzennego i studium uwarunkowań dla terenów w Grodzisku Górnym i Wólce 

Grodziskiej,  na którym będą budowane elektrownie wiatrowe. 

Zaznaczył, że projekt zakłada odsunięcie wiatraków od linii zabudowy o ok. 1 km. 

Adam Czerwonka Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska UG pokazał usytuowanie pól wiatrakowych na mapie. Zaznaczył, że nawet jeżeli 

nie dojdzie do budowy pól wiatrakowych – to i tak plan będzie aktualny, a będzie wykonany 

nie za nasze pieniądze. 
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Radny Stanisław Czerwonka zauważył, że jego zdaniem w niektórych miejscach wiatraki będą 

oddalone od zabudowań nie 1 km, a 850 m. 

Radny Stanisław Kryla powiedział, że nie bierze się pod uwagę odległości od działek 

budowlanych przy drodze do Leżajska, aktualnie nie zabudowanych. 

Adam Czerwonka zapewnił, że tam też odległość wynosi 1 km. Faktem jest, że Rada Gminy 

nie ma nic do powiedzenia w kwestii wyboru działek, na których będą budowane wiatraki. To 

inwestor podpisuje umowy z właścicielami działek.  

Wójt Gminy Jacek Chmura, w podsumowaniu dyskusji stwierdził, że najlepiej by było, gdyby 

przedstawiciele firmy inwestycyjnej pojawili się na sesji ze szczegółowymi mapami i pokazali 

usytuowanie pól wiatrakowych. Każda inwestycja ma swoje plusy i minusy. Minusem tej 

inwestycji będzie jej oddziaływanie na środowisko, plusem podatki jakie wpłyną do budżetu 

gminy. Gmina Dukla otrzymuje rocznie 100 tys. podatku od budowli od jednego wiatraka. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek w sprawie opracowania planu 

zagospodarowania przestrzennego i studium uwarunkowań. 

Za jego przyjęciem głosowało 10-ciu radnych, 5-ciu wstrzymało się od głosu. 

Zastępca Wójta Gminy Arkadiusz Telka przedstawił pismo Pana Jacka Szczepanika w sprawie 

wyrażenia zgody na zmianę warunków umowy o najem lokalu w remizie OSP w Grodzisku 

Górnym tj. na zmniejszenie czynszu za lokal z powodu poniesionych przez niego strat 

podczas remontu obiektu. 

Radny Stanisław Kryla powiedział, że w 2009r. Pan Szczepanik wziął kredyt na remont lokalu 

w OSP w Grodzisku Górnym. Podczas remontu dachu wyremontowane pomieszczenia uległy 

zalaniu i trzeba robić następny remont. 

Zastępca Wójta : „Pomieszczenia uległy zalaniu, bo podczas remontu dachu wyszła 

konieczność jego wymiany. Pozwolenie na wymianę dachu uprawomocniło się dopiero w 

jesieni 2009r. i dopiero wtedy można było rozpocząć wymianę. Niestety nastąpiła fala 

długotrwałych deszczy i to spowodowało zniszczenie pomieszczeń wewnątrz budynku, 

pomimo wykonanych zabezpieczeń budynku. 

Sołtys Monika Ślanda poparła prośbę Pana Szczepanika. Powiedziała, że Pan Szczepanik 

faktycznie poniósł straty i trzeba mu pójść na rękę. 

Radny Stanisław Nicpoń zapytał: Czy wiadomo jaki będzie koszt remontu wykonanego przez 

Pana Szczepanika w pomieszczeniach OSP w Grodzisku Górnym. 
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Zastępca Wójta Arkadiusz Telka przedstawił zakres koniecznych do wykonania prac 

remontowych w remizie OSP w Grodzisku Górnym (wymiana okien, ścian, podłogi, 

dostosowanie WC dla niepełnosprawnych, ogrodzenie obiektu). 

Wójt Gminy wyjaśnił, że lokal został wydzierżawiony w przetargu i gmina nie może zmienić 

wysokości czynszu uzyskanej w przetargu. Również, biorąc pod uwagę podatek VAT, Gmina 

nie może wprowadzić 6-miesiecznej ulgi w opłacie czynszu. Musimy znaleźć sposób, jak 

wybrnąć z tej sytuacji, aby być w zgodzie z przepisami prawa. Może trzeba będzie ogłosić 

kolejny przetarg. 

Radny Dariusz Kopyt powiedział: Każdy może startować w przetargu i wygrać proponując 

wysoki czynsz, a potem prosić o jego obniżenie.  

Radny Stanisław Kryla: Dzierżawca nie mógł przewidzieć, że będzie wymiana dachu                  

i pomieszczenia ulegną zalaniu.  

Radna Teresa Gałusza poruszyła sprawę konfliktu, jaki powstał pomiędzy strażakami               

z Grodziska Górnego, Radą Gminy i Urzędem Gminy. Powinno się próbować rozwiązać ten 

konflikt drogą wspólnych rozmów. 

Sołtys Stanisław Wojtyna zadał dwa pytania: 

1. Co Wójtowi Gminy jest wiadome na temat elektrowni wodnej na Wisłoku? 

2. Kiedy będą instalowane dodatkowe lampy oświetleniowe przy drogach? 

Odpowiedzi Wójta Gminy: 

Odpowiadając na pytanie pierwsze Wójt Gminy potwierdził, że Firma z Poznania wstępnie 

przymierza się do realizacji takiej inwestycji na Wisłoku. Firma ta wystąpiła o wydanie decyzji 

środowiskowej. Gmina popiera wszelkie działania inwestycyjne, więc i ta inwestycja będzie 

miała zielone światło. 

Odnośnie pytania drugiego – Wójt Gminy poinformował, że sprawa jest na etapie 

przygotowań do przetargu. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo mieszkańców Grodziska Górnego, w którym 

zwracają się z prośba o utwardzenie drogi bocznej od drogi „Na Góry”. 

Radny Stanisław Kryla poparł prośbę mieszkańców Grodziska Górnego. Faktycznie droga od 

Nicponia wymaga remontu, trzeba zasypać wyrwy spowodowane przez spływ wód 

deszczowych i pośniegowych. 

Sołtys Monika Ślanda również potwierdziła konieczność naprawy tej drogi. Powiedziała, że 

mieszkańcy proszą o kamień i równiarkę. Kamień sami rozsypią. 
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Radny Zbigniew Rydzik: Nie został wykonany przepust przy zjeździe z drogi powiatowej na 

drogę polną w Grodzisku Nowym. 

Zastępca Wójta Gminy Arkadiusz Telka odpowiedział, że sprawa ta została przekazana Radzie 

Budowy tej drogi. 

Sołtys Jan Bielecki potwierdził, że przepusty te mają być zrobione. 

Sołtys Monika Ślanda przypomniała, że miały być pogłębione rowy w Grodzisku Górnym w 

stronę Wólki Grodziskiej. 

Zastępca Wójta Gminy odpowiedział, że niestety zima pochłonęła olbrzymie kwoty na 

odśnieżanie i będzie trudno o dodatkowe środki na pogłębienie rowu. 

Sołtys Krzysztof Dąbek zgłosił 2 sprawy: 

1.  W Wólce Grodziskiej w rowie stoi sług i nie można pogłębić rowu.  

2. Potrzebne są dwa kosze na śmieci przy chodniku. 

Odpowiedź Zastępcy Wójta Gminy: 

Ad. 1 Kosze są na przystankach autobusowych. Kosze przy chodniku nie są najlepszym 

pomysłem, ale rozważymy taką możliwość. 

Ad. 2 W sprawie słupa w rowie zaproponował sołtysowi spotkanie po sesji, celem ustalenia 

szczegółów. 

Sołtys Bechta zgłosił zapotrzebowanie na dwie dodatkowe lampy w Zmysłówce. 

Odpowiedź Wójta Gminy Jacka Chmury:  W pierwszej kolejności musimy zrobić te odcinki 

oświetlenia, które są w projekcie i na które jest dokumentacja.  

Zastępca Wójta Gminy przedstawił listę zadań do wykonania w ramach budowy oświetlenia 

oraz koszt poszczególnych zadań. W Planie finansowym na to zadanie jest zabezpieczone 150 

tys. zł. Trzeba tak dostosować zadania, aby wystarczyło środków. 

Sołtys Wojtyna zgłosił, że najpilniejsze jest wykonanie oświetlenia nie k. Szkoły ale tam gdzie 

najciemniej czyli k. Warchoła. 

Radny Stanisław Ryfa: przecież środki na oświetlenie były już podzielone. Laszczyny maiły 

otrzymać 12 tys. zł. 

Radny Józef Mścisz zapytał: czy nie można by teraz wybudować linii przez wieś, a później 

uzupełniać lampy? 
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Zastępca Wójta wyjaśnił, że najdroższe jest wykonania linii, Koszt lamp jest niewielki ok. 450 

zł. 

Wójt Gminy zadeklarował, że przed spotkaniem z projektantami będziemy się starać 

podzielić inwestycję na mniejsze części – jeżeli to będzie możliwe. 

Zwrócił się do radnych i sołtysów o ustalenie terminu wspólnego posiedzenia komisji,             

w czasie którego przeprowadzony zostanie objazdowy przegląd dróg. Wtedy też będzie 

można ustalić zakresy wykonania oświetlenia. Zaproponował wstępny termin – 9 kwietnia 

godz. 9.00. Radni i sołtysi nie zgłosili sprzeciwu. 

Sołtys Kazimierz Bechta poruszył również sprawy:  

1) koło Pani Majewiczowej trzeba wyciąć zakrzaczenia przy drodze, bo właścicielka posesji 

sama tego nie zrobi, 

2) firma budująca drogę powiatową rozjeżdża ciężkim sprzętem inne drogi, 

3) w sklepie k. kościoła w Grodzisku Dolnym tzw. „Sajdingu” trzeba ograniczyć godziny 

otwarcia sklepu w niedzielę i święta. Powinien być otwarty tylko po południu. 

Sołtys Monika Ślanda: Kobiety z Kół Gospodyń Wiejskich z Grodziska Dolnego i Grodziska 

Górnego też popierają ograniczenie czasu otwarcia tego obiektu handlowego w niedzielę        

i święta. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański odczytał pismo Pana Stanisława Rydzika                 

z Chałupek Dębniańskich w sprawie wykonania rowu odprowadzającego wodę z pól z terenu 

Grodziska Nowego. 

Sołtys Jan Bielecki przedstawił, jak wygląda sytuacja z tym  rowem. Pan Rydzik sobie 

podsypał działkę i teraz jest mu potrzebny rów, ale nie wiadomo jak go poprowadzić, żeby 

był dobry skutek. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał zaproszenie na pielgrzymkę na Jasną Górę dla 

samorządowców. 

Radny Stanisław Hospod zgłosił, ze na przystanku w Wólce Grodziskiej (na Zagrodach) ktoś 

potłukł szybę. 

Radny Stanisław Nicpoń poruszył następujące sprawy: 

1. Czy przed Świętami będą opróżniane kontenery, bo na cmentarzu jest zapełniony? 

2. Czy w tym roku będą wywożone śmiecie wielkogabarytowe? 
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3. K. Szkoły Podstawowej w Zmysłówce jest zawalony budynek gospodarczy. Stwarza to 

zagrożenie dla dzieci szkolnych. 

Zastępca Wójta Gminy potwierdził, że kontenery będą wywożone. Śmiecie 

wielkogabarytowe będą odbierane 22 kwietnia br. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 7 Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Gminy. 

 Pan Jerzy Gdański – Przewodniczący Rady Gminy – w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad - dokonał zamknięcia XLIX sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne. 

Obrady trwały od godz. 9.00 do 13.25. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                       Grodzisko Dolne 

   Janina Rydzik                                                                                Jerzy Gdański 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 


